
امنیت  و  ایمنی  بررسی  نشست 
ورزشگاههای کشور در ابعاد فرهنگی ، 
اجتماعی و امنیتی به دعوت فدراسیون 
فوتبال و با حضور وزیر ورزش و جوانان 
معاونین  کشور،  کل  دادستان  ،معاونت 
فرماندهی  جانشین  تهران،  دادستانی 
انتظامی تهران بزرگ، نمایندگان وزارت 
یگان  فرمانده  کشور و وزارت اطلاعات، 
ویژه نیروی انتظامی تهران بزرگ، مدیران 
ها،  استان  جوانان  و  ورزش  کل  ادارات 

روسای هیات های فوتبال سراسر کشور 
و مدیران عامل باشگاههای لیگ برتر و 
لیگ دسته اول در هتل المپیک تهران 

برگزار شد.
به گزارش دنیای هوادار، در این نشست 
سلطانی فر،وزیر ورزش و جوانان با اشاره 
به اهمیت و جایگاه ویژه فوتبال در کشور 
اظهار داشت:»ورزش یکی از ارزان ترین 
و در عین حال موثرترین ابزارها برای پر 
کردن اوقات فراغت جوانان است. رشته 
های مختلف ورزشی خصوصا فوتبال می 
توانند در این حوزه تاثیرگذار باشند. 
مجموع هزینه های صورت گرفته 
بودجه  به  نسبت  ما  فوتبال  در 
این  با  است.  ناچیز  بسیار  کشور 
وجود شاهدیم که چنین سرگرمی 
جذابی تا چه حد ارزان و در عین 
حال تاثیرگذار است. فراموش نکنیم 
هزینه  همین  از  اعظمی  بخش  که 
منابع  طریق  از  هم  فوتبال  های 
حامیان   ، خصوصی 
مالی و درآمدزایی 
حاصل می شود. 
دیگر  سوی  از 
آمارها  طبق 
در حدود 50 
نفر  میلیون 
مردم  از 
کشور ما 

هرکدام 
به نحوی 
به یکی از 
باشگاههای 
ی  ها شهر
کشور  مختلف 
تعلق دارند. یعنی 
این میزان هزینه 
بخش  توانسته 

قابل توجهی از اوقات فراغت 50 میلیون 
نفر از مردم کشور را با یک ابزار بسیار 
سالم و ارزان پر کند.در واقع بسیاری از 
مردم کشور با تیم های محبوب خودشان 

به نوعی زندگی می کنند.«
ما  داشت:»هدف  اظهار  ادامه  در  وی 
ثبات  ایجاد  جوانان  و  ورزش  وزارت  در 
ابعاد  در  ورزش  توسعه  برای  آرامش  و 
و  همدلی  با  امیدوارم  است.  مختلف 
در  که  ای  اراده  همچنین  هماهنگی 
این جمع می بینم و با مشارکت همه 
دستگاهها شاهد اقدامات اجرایی و موثری 
باشیم که منجر به رفع مشکلات اساسی 
ورزشگاههای کشور شود.اگر همین جمع 
با همدلی و هم افزایی و اتحاد به دنبال 
حل مشکلات استادیوم ها باشند به نظر 
من عبور از این مشکلات دشوار نخواهد 
که  داشت  توجه  باید  بین  این  در  بود. 
نقش رسانه ها نیز بسیار مهم و تاثیرگذار 

است.«
در بخش  نیز  فوتبال  فدراسیون  رئیس 
گزارشی  ارائه  با  نشست  این  از  دیگری 
از فعالیت ها و موفقیت های فوتبال در 
عرصه های قاره ای و جهانی گفت:»ما 
از کلیه عوامل و دست اندرکاران دعوت 
کردیم تا جهت همفکری در این خصوص 

گرد هم بیاییم. 
تاج با اشاره به موفقیت های فوتبال ایران 
گفت:»فوتبال ما به طور کلی شرایط بسیار 
خوبی دارد ، در رشته های مختلف و در 
سطوح آقایان و بانوان به افتخارات بزرگی 
در سطح قاره ای و جهانی همچنین در 
رده های سنی مختلف دست یافته ایم. 
با این وجود ممکن است برخی بخواهند 
از طریق فضای ورزشگاهها به این حال و 

هوای دلنشین آسیب بزنند.«
وی ادامه داد:»به طور حتم جهت اصلاح 
شرایط موجود باید برنامه ریزی و تدبیر 
مناسب داشته باشیم. به همین منظور 
مصوباتی را امروز مد نظر داریم که درباره 
آنها بحث و گفت و گو خواهد شد. از 
جمله این موضوعات اقدامات پیشگیرانه 

فرهنگی است که قطعا و لاجرم بدون 
همکاری باشگاهها محقق نخواهد شد. 
همچنین باید به دنبال ارتقاء خدمات 
اجرای  و  رفاهی ورزشگاهها  امکانات  و 
تماشاگران  برای  گوناگون  های  برنامه 
پیش از مسابقات باشیم. وقتی تماشاگر 
با شرایط و امکانات مناسب وارد ورزشگاه 
می شود طبیعتا آرامش بیشتری خواهد 
داشت و بسیاری از مشکلات رفع می 

شود.«
اضافه  فوتبال  فدراسیون  رئیس 
برای  که  ای  برنامه  در  ها  کرد:»ژاپنی 
سال ها و دههای آتی فوتبال کشورشان 
ترسیم کرده اند به دنبال رسیدن مجموع 
نفر  میلیون   10 عدد  به  هوادارانشان 
در  امروز  همین  که  حالی  در  هستند 
فوتبال  میلیون   50 از  بیش  ما  کشور 
دوست داریم و این نشان دهنده میزان 
اهمیت و تاثیرگذاری ورزش فوتبال است. 
فراموش نکنیم که بر اساس آمار وزارت 
ارتباطات و فن آوری ارتباطات، در هنگام 
پخش بازی ایران و مراکش آمار کمترین 
میزان مصرف اینترنت در کشور به ثبت 
از  پس  مردم  شادی  همچنین  رسید. 
پیروزی مقابل مراکش یکی از بزرگ ترین 
جشن های فراگیر تاریخ کشور بود که 
اینها میزان اهمیت و تاثیرگذاری فوتبال 
را به خوبی نشان می دهد. ما باید برای 
برنامه  این ظرفیت  از  استفاده هدفمند 
بازی  باید  باشیم.  داشته  درستی  ریزی 
های لیگ با حضور پرشور تماشاگران و با 
امنیت و آرامش کامل برگزار شود و برنامه 
ریزی و تدابیر مناسبی داشته باشیم که 

مانع از بروز هر مشکلی شود.«
در ادامه این نشست، بخش ها و ارگان 
های مرتبط و همچنین مدیران برخی از 
باشگاهها و نمایندگان ادارات کل ورزش 
درباره   را  خود  دیدگاههای  جوانان  و 
مشکلات و نواقص موجود همچنین طرح 
های پیشنهادی بیان کردند و مصوبات 
مورد نظر با اعلام دیدگاههای موافقان و 

مخالفان به تصویب رسید.

گفت و گو

ژاپنی ها به دنبال 10 میلیون هوادار فوتبال هستند در حالی که ما 50 میلیون هوادار داریم

تاج: جام جهانی میزان تاثیرگذاری فوتبال را
به خوبی نشان داد

روز کاریکاتور      
مورینیو در تلاش برای فرار از »ونگر شدن«

منچستریونایتد  برتر،  لیگ  هفته  دومین  در 
تا  خورد  شکست  برایتون  برابر  نتیجه 2-3  با 
انتقادات زیادی متوجه ژوزه مورینیو، سرمربی 

شیاطین سرخ شود. در آخرین انتقاد، ایان رایت، 
اسطوره آرسنال عنوان کرد که وضعیت مورینیو 
در منچستریونایتد به آخرین روزهای آرسن ونگر 

در آرسنال شبیه شده است. در همین راستا، عمر 
مومنی، کاریکاتوریست سایت گل این طرح را به 

تصویر کشیده است:

پاراگلایدر؛ ایران در بخش تیمی مسابقات 
ششم شد

تیم پاراگلایدر مردان ایران نتیجه جالبی در بخش 
تیمی نگرفت.

تیمی  بخش  در  هوادار،  دنیای  گزارش  به 
پاراگلایدر، تیم ایران با کسب تنها 1476 امتیاز 
در مرحله فینال رقابت ها در جایگاه ششم قرار 

گرفت و موفق به کسب عنوان بزرگی نشد.

تفنگ سه وضعیت 50 متر؛ مه لقا جام بزرگ 
به مدال برنز دست یافت

الهه احمدی و مه لقا جام بزرگ در تفنگ سه 
وضعیت 50 متر بانوان به مصاف رقیبان خود 
با امتیاز 441.2 به مقام  رفتند که جام بزرگ 
سوم دست یافت و الهه احمدی با امتیاز 400.6 

هفتم شد.

کشتی فرنگی؛ بهنام مهدی زاده از رسیدن 
به فینال بازماند

نزدیک  و  حساس  دیدار  در  زاده  مهدی  بهنام 
مقابل حریف ازبک خود با نتیجه 2-2 شکست 

خورد و راهی دیدار رده بندی شد.

مهدی زاده به علت ضربه به صورت کشتی گیر 
ازبک با اخطاری دو امتیازی مواجه شد و به دلیل 
امتیاز درشت کشتی گیر ازبک، این فرنگی کار به 

فینال صعود کرد.

کشتی فرنگی؛ علی اکبر حیدری از صعود 
به فینال بازماند

علی اکبر حیدری نماینده وزن 97 کیلوگرم کشتی 
فرنگی کشورمان با شکست مقابل حریف کره ای 
راهی دیدار رده بندی شد. حیدری با نتیجه 3-4 

مقابل حریف کره ای خود شکست خورد.

ز   جاکارتا ا کوتاه   

روزنامه اقتصادی - ورزشی

شماره 94 - پنجشنبه اول شهریور 1397 -  قیمت: 1000 تومان

4

آغاز هفته پنجم لیگ برتر

امتیازهایی که به راحتی از دست می رود!

»دنیای هوادار« به یاد روح قلم
 زنده یاد ناصر احمدپور 

منتشر می شود
2

با حضور  وزیر جهاد کشاورزی و استاندار البرز صورت گرفت

واگذاری 2۹ رقم زراعی
و باغی به بخش خصوصی  

تساوی برای استقلال
 شبیه به باخت است

   شفر: اگر گل می زدیم
از من سوال نمی پرسیدید!  

0 - 0

دادستان مرکز استان البرز: 

۷ درصد افراد دستگیر شده در تجمعات اخیر البرز از بانوان بودند

  سهراب بوقی، لیدر قدیمی  
  باشگاه استقلال درگذشت 

توپ بازنشستگی در زمین وزارت کشور افتاد !

 رفتن یا ماندن افشانی
با امضای وزیر کشور

3

مهدی تاج: جام جهانی 
میزان تاثیرگذاری فوتبال را

به خوبی نشان داد
1

کریستیانو رونالدو ؛ 33 ساله و رکوردشکن !

چشمک کریس به رکورد پله
4

بایرن مونیخ؛ همان همیشگی آلمان

فاتح ثابت دیدار های 
افتتاحیه

4

مدیرکل زندان های استان البرز:

جمعیت زندانیان کرج 
از میانگین کشوری 

کمتر است

2



2
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استان البرز تا چند روز دیگر شاهد یک رویداد تاریخی 
و مهم خواهد بود؛ در این رویداد مهم قرار است اولین 
هواپیمای مسافربری از فرودگاه پیام به سمت مشهد 
مقدس پرواز کند و پس از آن در برنامه اولیه شیراز، 

کیش و اصفهان هم به مقصد پروازی این فرودگاه اضافه 
شود؛ در همین راستا تاکنون حضور سه ایرلاین در 
این فرودگاه قطعی شده و در ادامه به تعداد ایرلاین ها 

افزوده خواهد شد.

شمارش معکوس برای اولین پرواز مسافری از البرز

این قلم خریدنی نیست!
از  تقدیر  بر  مبنی  نامه ای 
شهر  شورای  حوزه  خبرنگاران 
در  که  است  روزی  چند  کرج 
دست به دست  مجازی  فضای 
می شود؛ نامه ای جعلی که هنوز 
مشخص نشده با چه هدفی و 
تنظیم شده  افرادی  چه  توسط 
تخریب  هدف  اینکه  است. 
روابط عمومی شورا بوده یا اصحاب رسانه و یا حتی قهرمان 
پروری با این دیدگاه که بازرسی شورا همه امور را دقیق و 
شفاف پیگیری می کند، حتی اگر به بهای تخریب بعضی 
افراد از داخل شورا باشد که البته خود ما همیشه بر اقتدار 
و انضباط بازرسی در ادارات تاکید ویژه داشته و داریم؛ ولی 
فارغ از اینکه این نامه با چه هدف و دیدگاهی منتشر شده 
است و حتی با چشم پوشی از اسامی منشتر شده این سوال 
مطرح است که چرا همیشه خبرنگاران و اصحاب رسانه مرغ 
عزا و عروسی شده و در هر سناریویی با اعتبار حرفه ای 
و آبروی این قشر به سادگی بازی می شود. به راحتی در 
مظان انواع اتهام قرار می گیرند و بعد از پایان یافتن صوری 
یا عینی حوادث نه کسی از آنها رسما عذرخواهی می کند و 
نه حتی کسی می فهمد چرا و چگونه چنین رخدادهایی به 
وقع می پیوندد و اصلا کی نقطه پایانی  بر اینگونه ماجراها 

می توان گذاشت.
بر کسی پوشیده نیست که در چنین شرایطی اولین فکری که 
پس از انتشار چنین نامه هایی به ذهن متبادر می شود، این 
است که چه بسا از این دست نامه ها با مبالغ نامتعارف که به اسم 
خبرنگاران یا سایر افراد در حرفه های مرتبط با شورای شهر در 
حال جابه جایی است، ولی روح آنان از این امر خبر ندارد! حال 
تصور کنید که واقعا چنین مبادلات صوری مکاتبه شود ولی 

عملا هیچ پولی نیز به کسی پرداخت نشود!  
به  عنوان جمعی از خبرنگاران جدی حوزه شورای اسلامی 
شهر کرج که اخبار و  گزارش های مفصل و جریان سازی را 
در این مدت کوتاه که از عمر شورای پنجم می گذرد، تهیه 
و  منتشر نموده ایم، خواستار رسیدگی و  پیگیری جدی این 
موضوع بوده و ضمن حمایت از حقوق معنوی همه زحمت 
کشان عرصه مطبوعات خواهش ساده ای داریم: لطفاً قلم  به 
 دستان صادق جامعه را با قلم به مزدبگیران اشتباه نگرفته و 
حریم حرفه ای شان را با متانت بیشتری حفظ نمایید. ساده 
و صریحش را از قول لسان الغیب حافظ شیرازی بشنوید، 
آنجا که سرود:   برو این دام بر مرغ دگر نه / که عنقا را 

بلند است آشیانه

یادداشت

ساکی خبر داد:
26 طرح دانش آموزی البرز در 
جشنواره ملی جوان خوارزمی 

پذیرش شد
از  پژوهشی  طرح  گفت: 26  البرز  پرورش  آموزش  و  مدیرکل 
دانش آموزان مقطع متوسطه و این استان در بیستمین جشنواره 

کشوری جوان خوارزمی پذیرش شد.
خسرو ساکی هدف از اجرای این جشنواره ملی را شناسایی و 
معرفی طرح های برتر در زمینه پژوهش های نوین بنیادی، کاربردی، 
توسعه ای،  اختراع و نوآوری، ارج نهادن به مقام والای پژوهشگران، 
مخترعان، نوآوران و فناوران برتر جوان، شناسایی، تقدیر و حمایت 
از استعدادها ی جوان در زمینه های مختلف علمی و فناوری ذکر 

کرد.
وی با اشاره به اینکه جشنواره جوان خوارزمی هر سال در دو 
و  پژوهش های علمی  توسط سازمان  آزاد  و  دانشجویی  بخش 
صنعتی ایران و بخش دانش آموزی که از سوی معاونت آموزش 
متوسطه وزارت آموزش و پرورش برگزار می شود، اظهار داشت: 
این جشنواره بستر مناسب را برای همکاری های علمی ، فناوری و 

توسعه ملی کشور به وجود می آورد.
وی  با بیان اینکه در مرحله منطقه ای این رقابت دانش آموزی 
به  اظهار داشت: 128 طرح  پژوهشی داوری شد،  200 طرح 
مرحله استانی بیستمین جشنواره جوان خوارزمی راه یافت  که 
47 طرح در مرحله اول برتر شناخته شد. در مرحله دوم کشوری 
بیستمین جشنواره نوجوان خوارزمی 26 طرح پژوهشی منتخب 

شناخته شد.
ساکی گفت: امسال طرح های پژوهشی دانش آموزان البرز در 15 
زمینه علمی در بخش ریاضی، شیمی، کشاورزی و منابع طبیعی، 
فیزیک،  فارسی،  ادبیات  و  زبان  نانوتکنولوژی،  هنر،  مکانیک، 
کامپیوتر، برق الکترونیک، مکاترونیک، علوم زیستی و پزشکی، 
قرآن پژوهی مورد  و  علوم دینی  روانشناسی،  و  اجتماعی  علوم 

داوری قرار گرفت.
وی یادآور شد: 30 داور با تجربه و متخصص مسئولیت داوری 
طرح های راه یافته به مرحله استانی برای انتخاب و شرکت در 
بیستمین جشنواره جوان خوارزمی را بر عهده داشتند. از بین 
طرح های پذیرفته شده در مرحله اول کشوری این جشنواره ، 14 
طرح از ناحیه یک ، 8 طرح از ناحیه سه ، 3 طرح از ناحیه چهار و 

1 طرح از منطقه نظرآباد هستند.
وی گفت : دبیرخانه استانی این جشنواره در اداره فنی و حرفه ای 
و کاردانش و دبیرخانه اجرایی این مسابقات هم در پژوهش سرای 
دانش آموزی معلم ناحیه یک آموزش و پرورش کرج مستقر است.

وی تأکید کرد: جشنواره جوان خوارزمی نقش مؤثری در حمایت 
از فناوران و نوآوران جوان کشور در زمینه های مختلف علمی و 

پژوهشی دارد.

خبر

با حضور وزیر جهاد کشاورزی و استاندار 
البرز، مراسم واگذاری امتیاز و انتقال دانش 
فنی تولید و تکثیر بذر ارقام اصلاح شده 
بخش خصوصی  به  محصولات کشاورزی 

برگزار شد.
وزیر کشاورزی با بیان اینکه ظرفیت های 
استان البرز در بخش تحقیقات کشاورزی 
قابل توجه است، گفت: بسیاری از موسسات 
تحقیقاتی در البرز مستقر هستند که نقش 

مهمی  دارند.
و  تولید  داشت:  اظهار  حجتی  محمود 
باغی  و  زراعی  جدید  رقم های  شناسایی 
ساله  چند  فعالیت های  و  تلاش  حاصل 
محققان است که برای تولید برخی از این 
ارقام 13 سال محققان  تلاش کرده اند که  
اینک شاهد نتایج آن هستیم. وی با اشاره 
به اینکه آشنایی ما نسبت به ظرفیت های 
طبیعت روز به روز در حال افزایش است، 
عنوان کرد: به همان میزان تولیدات ما در 
عرصه های مختلف زراعی و باغی افزایش 

می یابد.
با  ما  کشور  امروز  هرچند  گفت:  وی 
مشکلات زیادی از جمله کم آبی و معضلات 
زیست محیطی دست و پنجه نرم می کند 
ولی هنوز ظرفیت های زیادی دارد که باید 

به بهترین شکل از آن ها استفاده کنیم.
محمود حجتی با بیان اینکه منابع طبیعی، 
جمله  از  بهره برداری  عرصه های  و  اقلیم 
از  باید  ظرفیت های خدادادی هستند که 
ادامه  کرد،  استفاده  احسن  نحو  به  آن ها 
از ظرفیت های  باید  فعلی  داد: در شرایط 
ناشناخته خود در زمینه تحقیقات و نوآوری 
استفاده کنیم تا بتوانیم گام های توسعه را با 

سرعت بیشتری برداریم. 
وی با اشاره به وضعیت تولید برخی اقلام 
کشاورزی افزود: با وجود تنگناهای اقلیمی 
افزایش  ما  گندم  تولید  کم،  بارش های  و 
و 200  میلیون  دو  امسال حدود  و  یافته 
هزار تن گندم خریداری کرده ایم. در تولید 

 300 حدود  امسال  نیز  کُلزا  روغنی  دانه 
با  قیاس  داشته ایم که در  هزار تن خرید 
برابری  چند  پیشرفت  پیشین  سال های 

حاصل شده است.
حجتی افزود: برای افزایش میزان تولیدات 
اراضی  غنی سازی  راستای  در  باید  خود 
برای  که  کنیم  اقدام  کشور  کشاورزی 
و  روز  دانش  از  باید  هدف  این  تحقق 
با  تکنولوژی های جدید بهره بگیریم. وی 
بیان این مهم که باید تحقیقات از مرحله 
پایه به کاربردی سوق داده  شده و نگاه ها، 
نگرش ها و امتیازات ارتقاء یابد، گفت: امید 
است با همت فعالان عرصه های تحقیقاتی 

برنامه های دنباله دار را پیگیری کنیم. 

ارقام بذر گندم و جو به طور صددرصد 
در داخل کشور تولید می شود

رئیس سازمان تحقیقات، آموزش و ترویج 
کشاورزی  نیز در این مراسم با بیان  اینکه 
50 درصد  از اقلام  بذر روغنی کلزا مورد 
نیاز  در کشور به وسیله موسسه تحقیقات 
تولید شده است، گفت: تولید صددرصدی 
گیاهان  و  کنجد  جو،  گندم،  بذر  ارقام 
با  می شود.  انجام  کشور  داخل  در  مشابه 
تکیه  با  و  اقلیمی کشور  به شرایط  توجه 
بر تکنیک های جدید و به روزرسانی تولید 
به  را  بیشتری  تولیدات  می خواهیم  اقلام 

مردم  و کشور عرضه کنیم.
کاظم خاوازی با بیان اینکه به کشاورزان 
دانه های روغنی کلزا تولیدی واگذار شده 
است، افزود: تقاضا برای تولیدات با وجود 
سرمای زمستان گذشته داشته ایم که سبب 
از  استقبال خوبی  با  شده در حال حاضر 
برای  و  شویم  مواجه  کشاورزان  سوی 
پاسخ به این تقاضا موسسه تحقیقات تهیه 
با  ارائه اقلام جدید  و اصلاح بذر در حال 

تکنیک های نو است.
اینکه 50  بیان   با  معاون وزیر کشاورزی 
درصد از اقلام بذر روغنی کلزا مورد نیاز در 

کشور به وسیله موسسه تحقیقات  تولید 
شده است،  تصریح کرد:  تولید صددرصدی 
ارقام بذر گندم، جو، کنجد و گیاهان مشابه 

در داخل کشور انجام می شود.

البرز  زراعی  اراضی  هکتار  هزار   68
غذایی  سبد  از  توجهی  قابل  بخش 

خانواده های ایرانی را تامین می کند
اظهار  مراسم  این  در  نیز  البرز  استاندار 
در  زراعی  اراضی  هکتار  هزار   68 داشت: 
استان وجود دارد که بخش قابل توجهی 
از سبد غذایی خانواده های ایرانی را تامین 

می کند.
محمدعلی نجفی با اشاره به اینکه استان 
البرز از گذشته به عنوان قطب کشاورزی 
ایران مطرح شده است، اظهار داشت: حوزه 
محصولات باغی یکی از مراکز اصلی تولید و 
توزیع بذر و نهال های اصلاح شده در سطح 

کشور به شمار می رود.
وی با بیان اینکه استقرار قدیمی ترین مراکز 
علمی، آموزشی و پژوهشی حوزه کشاورزی 
استان  این  در  پیش  سال  از حدود 100 
حاکی از ظرفیت های اقلیمی، جغرافیایی، 

آب و خاکی، نیروی انسانی و موقعیت ویژه 
استان در حوزه کشاورزی است، گفت: از 
استان  بخش کشاورزی  مزیت های  جمله 
البرز را می توان تنوع اقلیمی استان، فراهم 
بودن اراضی مستعد کشاورزی و بارندگی  
مناسب نسبت به میانگین کل کشور، فراهم 
و  زمینی  مناسب  ارتباطی  راههای  بودن 
آموزشی  و  علمی  مراکز  استقرار  هوایی،  
دامپروری  و  کشاورزی  ملی  تحقیقاتی  و 

کشور برشمرد.
نجفی با بیان اینکه استقرار مزارع متعدد 
به  دسترسی  و  استان  در  مادر  مرغ 
پرورش  و  تولید گوشت  بالایی  حلقه های 
و تولید نژادهای برتر اسب از ویژگی های 
البرز است، گفت: اقلیم مستعد کشاورزی 
و  تولید  در  علمی  شیوه های  به کارگیری 
نزدیکی به بازار بزرگ مصرف و رکوردهای 
قابل توجه در میانگین عملکرد و تولید در 
کشور  سبب منفعت تولیدکنندگان استان 

شده است.
گفتنی است در این مراسم 29 رقمی که 
به  قراردادی  طی  شد  معرفی  و  رونمایی 

بخش خصوصی واگذار شد.

با حضور  وزیر جهاد کشاورزی و استاندار البرز صورت گرفت

واگذاری 2۹ رقم زراعی و باغی 
به بخش خصوصی  

فرمانده انتظامی البرز خبرداد:
کشف انبار نگهداری مواد اولیه قنادی 

در البرز 
فرمانده انتظامی استان البرز از کشف انبار نگهداری مواد اولیه 
قنادی قاچاق در منطقه کیانمهر این استان خبر داد و گفت: دو 

نفر در این رابطه دستگیر شدند.
سردار عباسعلی محمدیان با اعلام این خبر اظهار کرد: در راستای 
اجرای طرح سراسری مبارزه با قاچاق کالاهای گمرکی و دخانی، 
ماموران پلیس آگاهی استان از وجود یک انبار دپو و نگهداری مواد 

اولیه قنادی قاچاق در  منطقه کیانمهر کرج مطلع شدند.
وی افزود: بلافاصله گشت مشترک ماموران پلیس و عوامل اداره 
صنعت، معدن و تجارت استان البرز به محل مذکور اعزام شدند 
و در بازرسی از محل، 20 تن خمیر فوندانت و ژله مغزی قاچاق 

کشف کردند.

جانشین فرمانده انتظامی البرز:
470 کیلو تریاک در استان البرز 

کشف شد
جانشین فرمانده انتظامی استان البرز از کشف 470 کیلو مواد 
مخدر در این استان خبر داد و گفت: دو نفر در این رابطه دستگیر 

شدند.
سردار سید جعفر حسینی اظهار کرد: در پی رصد تحرکات یکی از 
عناصر فعال در امر تهیه و توزیع مواد مخدر، محرز شد که نامبرده 
به همراه یکی از همدستان خود درصدد تحویل محموله مواد 
مخدر از عناصر قاچاق در شرق کشور و توزیع آن میان مشتریان 

خود در استان های البرز و تهران است.
وی در ادامه افزود: با تلاش شبانه روزی ماموران پلیس مبارزه با 
مواد مخدر استان البرز، محل دپو مواد مخدر و مخفیگاه متهم در 
غرب استان تهران شناسایی و در یک عملیات همزمان و مشترک 
با پلیس مبارزه با مواد مخدر ویژه غرب استان تهران، نامبرده به 

همراه همدستش دستگیر شدند.
سردار حسینی تصریح کرد: در بازرسی از مخفیگاه آن ها مقدار 
470 کیلوگرم تریاک با لفافه از داخل خودرو وانت متعلق به 
متهمان کشف و در این رابطه 2 دستگاه خودرو وانت پیکان و 

پراید توقیف شد.

اجرای طرح ویژه ترافیک به مناسبت 
تعطیلات عید قربان در البرز

به  ترافیکی  ویژه  طرح  اجرای  از  البرز  استان  پلیس راه  رئیس 
مناسبت تعطیلات عید قربان در این استان خبر داد.

سرهنگ رضا معظمی گودرزی اظهار کرد: این طرح که به منظور 
رانندگان و  اتلاف وقت  از  و پیشگیری  ترافیک  بیشتر  کنترل 
مسافران، تدوین شده از صبح سه شنبه آغاز و تا صبح روز شنبه 

سوم شهریورماه جاری ادامه خواهد داشت.
وی اضافه کرد: پایگاه های ثابت و سیار پلیس در زمان اجرای طرح 
در قالب 75 تیم گشت پلیس راه و پاس پیاده وضعیت ترافیکی 

جاده های استان البرز را رصد می کنند.

اخبار

احمدعلی کیخا:
تعامل کمیسیون کشاورزی مجلس با 

موسسه رازی مدنظر است 
رئیس کمیسیون کشاورزی، آب 
و منابع طبیعی مجلس شورای 
اسلامی گفت: تعامل کمیسیون 
موسسه  با  مجلس  کشاورزی 

رازی مدنظر است.
نشستی  در  کیخا   احمدعلی 
وزارت  مقامات  حضور  با 
مسئولان  با  جهادکشاورزی 
و  واکسن  تحقیقات  موسسه 
سرم سازی رازی واقع در کرج، با 

اشاره به اهمیت تکیه  بر تحقیقات در کشور گفت: باید دانش فنی 
توسط مؤسسات دولتی در این حوزه خلق شود و در ادامه آن را 
در اختیار بخش خصوصی قرار دهیم تا به تولیدات بیشتر برسیم.

کیخا بیان کرد: تنها تکیه  بر تولید صرف در مؤسساتی مانند 
موسسه تحقیقات واکسن و سرم سازی رازی مدنظر نیست بلکه 
باید زمینه تحقیقاتی این موسسه نیز تقویت شود و در این راستا 
باید به دنبال برقراری تعامل بیشتر میان موسسه تحقیقات واکسن 

و سرم سازی رازی و کمیسیون کشاورزی مجلس باشیم.
حمایت از شرکت های دانش بنیان برای تولید کیت های 

موردنیاز در واکسن
رئیس موسسه تحقیقات واکسن و سرم سازی رازی نیز در این 
نشست اظهار کرد: تأمین 7 واکسن از جدول واکسیناسیون کشور 
توسط موسسه رازی انجام می شود که بر این اساس در بحث 
تولیدات پزشکی ایران بیش از 90 درصد نیاز کشور را تأمین 

می کنیم .
علی اسحاقی گفت: تلاش می کنیم با حمایت از شرکت های 
دانش بنیان و فعال بخش خصوصی کیت های موردنیاز را در داخل 

تولید کنیم.
وی ادامه داد: 25 واکسن دامپزشکی در کشور داریم که 95 درصد 
این نیاز توسط موسسه رازی تأمین می شود و این سطح تولید 
را می توانیم افزایش دهیم. فعالیت موسسه تحقیقات واکسن و 
سرم سازی رازی در حوزه واکسن های طیور کشور که 60 مورد 
هستند برابر 15 مورد و معادل تأمین 40 درصدی نیاز کشور 
است. وی افزود: مقابله با واردات واکسن  سخت است زیرا بازار ارز 
نیز وضعیت مناسبی ندارد و برای تأمین مواد اولیه واکسن ها با 

مشکل مواجه هستیم.
اسحاقی گفت: برای تولید واکسن به مواد اولیه نیاز داریم که در 
بحث درجه بندی واردات مواد اولیه به کشور، برای تأمین مواد اولیه 
مورد نیاز تولیداتمان درجه دوم به ما اختصاص داده شده است. وی 
با اشاره به انجام دو فاز فعالیتی در خصوص تحقیقات واکسن های 
دامپزشکی گفت: در یک فاز تحقیقات توسعه ای با به کارگیری 
فرآورده های جدید دنبال می شود و در مورد دوم تکمیل کردن 

تحقیقات مرحله اول مدنظر است.
ادامه  در  رازی  سرم سازی  و  واکسن  تحقیقات  موسسه  رئیس 
توضیح داد: در مورد انتقال دانش فنی از حدود 4 سال پیش 
واردات  به  تا  است  این  ما  و تلاش  کرده ایم  دنبال  را  اقداماتی 
مواد اولیه واکسن ها کمتر تکیه کنیم و با حمایت از شرکت های 
دانش بنیان و فعال بخش خصوصی کیت های موردنیاز را در داخل 

تولید کنیم.

خبر

آمار  گفت:  البرز  استان  زندان های  مدیرکل 
میانگین  به تناسب  کرج  زندانیان  جمعیت 

کشوری کمتر است.
جبار باقری پیش از ظهر سه شنبه در نشستی 
خبری که در اداره کل زندان های استان البرز 
از خانواده های زندانی را  برگزار شد، حمایت 
اولویت نخست این اداره کل اعلام کرد و گفت: 
برخی از خانواده های زندانی در شرایط بسیار 
سختی زندگی می کنند، اما سازمان زندان ها 
بودجه ای برای حمایت از زندانیان ندارد و تنها 

کار مؤثر تعامل با خیرین است.
وی با بیان اینکه خانواده های زندانی به شدت 
در معرض آسیب های اجتماعی هستند، گفت: 
برخی از قضات پس از محکومیت مجرم به فکر 
خانواده زندانی هستند، اگر انجمن های حمایتی 
آسیب های  شاهد  این  از  بیش  قطعاً  نباشد، 

اجتماعی خواهیم بود.
به  اشاره  با  البرز  استان  زندان های  مدیرکل 
اینکه سازمان زندان ها متولی اصلاح و تربیت 
از آزادی  زندانیان است، گفت: زندانیان پس 
به مراکز مراقبت های پس از خروج از زندان 
معرفی می شوند، برخی نیز در زندان اقدام به 
شرکت در کلاس های آموزشی فنی و حرفه ای 
می کنند تا پس از آزادی به حرفه ای مشغول 

شوند.
درصد   3 از  کمتر  اینکه  بر  تأکید  با  باقری 
از  پس  مراقبت های  مراکز  در  که  زندانیانی 
به  دوباره  می کنند،  مراجعه  زندان  از  خروج 
زندان بازمی گردند، گفت: چهار انجمن حمایت 
با کمک   که  دارد  البرز وجود  در  زندانیان  از 
خیرین به خانواده های زندانیان کمک می کنند.
وی با بیان اینکه هزار و150 نفر از خانواده های 
زندانیان در استان البرز تحت پوشش کارگاهی 

قرارگرفته اند تا بتوانند شغلی برای خود دست وپا 
کنند، گفت: خانواده های تحت پوشش به هزار و 
131 خانواده طی سال گذشته افزایش یافته اند.
اینکه ستاد دیه استان 440  به  با اشاره  وی 
است،  آزادکرده  گذشته  سال  طی  را  زندانی 
مانند  مختلفی  در حوزه های  زندانیان  گفت: 
گرفته  به کار  غیره  و  صنایع  جنگل کاری، 

می شوند تا به معیشت خانواده کمک کنند.
باقری با بیان اینکه 600 مددجو سال گذشته 
در دوره های آموزشی فنی و حرفه ای شرکت 
زندانیان  از  حمایت  انجمن  گفت:  کردند، 
ایجاد  زنان  بخش  زندان  در  مرکزی  فردیس 
زندانی  مادران  همراه  کودکان  به  که  کرده 

آموزش دهد.
وی با تأکید بر اینکه سازمان زندان ها درصدد 
است،  البرز  از  تهران  استان  زندانیان  انتقال 
گفت: زندانی در منطقه حسن آباد تهران ایجاد 
می شود، پس از تکمیل این زندان، زندانیان 

استان تهران از البرز منتقل می شوند.
به  اشاره  با  البرز  استان  زندان های  مدیرکل 
آمار موجود، گفت: آمار جمعیت زندانیان کرج 
به تناسب میانگین کشوری کمتر است، استان 
البرز بیشترین آمار صلح و سازش را به خود 

اختصاص داده است.

زندانی  عمد  غیر  زندانیان  درصد   45
مهریه هستند

مدیرعامل ستاد دیه استان البرز نیز در این 
نشست خبری با بیان اینکه در حال حاضر 45 
درصد زندانیان غیر عمد زندانی مهریه هستند، 
افراد  این  از  زیادی  بخش  متأسفانه  گفت: 
جوانان زیر 30 سال هستند که هیچ گناهی 
ندارند. وی افزود: در سال  جاری ده میلیارد 

ریال از محل کمک خیرین تعهد شده بود که 
530 میلیون تومان از این تعهدات محقق شده 
است و 440 نفر از زندانیان استان البرز سال 

گذشته با همت خیرین از زندان آزاد شدند. 
محمدباقر مقدسی  بیان کرد: با کمک خیرین  
تا امروز 120 نفر از زندانیان جرائم غیر عمد 
استان البرز با پرداخت بدهی و گذشت شاکیان 
آزاد شده اند. وی افزود: در حال حاضر 381 نفر 
زندانی جرائم غیر عمد داریم که سه نفر زندانی 
نفر  نفر زندانی کارگاهی، 199  تصادف، 10 
بدهکار مالی و 169 نفر بدهکار مهریه هستند؛ 

هفت نفر از کل این 381 نفر خانم هستند.
به  زندانیان مربوط  آمار  به  اشاره  با  مقدسی 
مهریه در استان البرز گفت: در حال حاضر 45 
درصد زندانیان غیر عمد زندانی مهریه هستند 
که افزایش قیمت سکه مشکلاتی در این زمینه 
به وجود آورده است. متأسفانه بخش زیادی از 
این افراد جوانان زیر 30 سال هستند که هیچ 

گناهی ندارند.
مدیرعامل ستاد دیه استان البرز پیشگیری را 
مهم ترین اصل در کاهش زندانیان جرائم غیر 
عمد عنوان و تصریح کرد: اگر افراد به بیمه، 
توان مالی در کشیدن چک و مسائلی از این 
افراد  تعداد  دست توجه داشته باشند، قطعاً 

زندانی در این بخش کاهش خواهد یافت.
وی با بیان اینکه به مناسبت عید قربان 12 نفر 
از زندانیان جرائم غیر عمد با پرداخت مبلغ 1.5 
میلیارد تومان از زندان آزاد می شوند، تصریح 
 300 حدود  شاکیان   پرونده  این  در  کرد: 

میلیون هم  گذشت کردند.
به  زندانی   12 آزادسازی  از  پایان  در  وی 
مناسبت عید قربان خبر داد و گفت: میزان 
بدهی این 12 نفر یک میلیارد و 500 میلیون 
تومان بود که 300 میلیون تومان آن با گذشت 
مابقی هم  شاکیان همراه شد و چک مبلغ 
آماده پرداخت است تا این 12 نفر که دو نفر از 

آن ها خانم هستند آزاد شوند.

محکومیت های ناشی از جرائم مالی رو 
به افزایش است

رئیس مرکز خدمات اجتماعی و مراقبت های 
استان  زندان های  کل  اداره  خروج  از  بعد 
البرز نیز در ادامه این نشست اظهار داشت: 
با مشکل  زندانیان  از خانواده  زیادی  تعداد 
مسکن روبرو هستند به طوری که از هر 10 
مراجعه کننده در ماه های اخیر هشت نفر با 

مشکل ودیعه مسکن مواجه است.
اینکه  بیان  با  ادامه  در  عزیزیان  حمیدرضا 
صرفاً  زندانیان  حوزه  در  زندان ها  سازمان 
میزان  افزود:  دارد،  تسهیل کنندگی  نقش 
بازگشت زندانیان تحت پوشش مرکز خدمات 
اما  است  درصد  پنج  تا  سه  بین  اجتماعی 
زندانیانی که تحت پوشش این سازمان قرار 
زندان  به  درصد   30 تا   25 نرخ  با  ندارند 

بازمی گردند.

مدیرکل زندان های استان البرز:

جمعیت زندانیان کرج از میانگین کشوری کمتر است

تیلدا حسینی

خبر
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رئیس مرکز مدیریت حوادث و فوریت های پزشکی استان البرز از 
وقوع تصادف در جاده چالوس خبر داد و گفت: مصدومان با بالگرد 

اورژانس منتقل شدند.
مهرداد بابایی از وقوع تصادف یک خودرو سواری در جاده کرج - 

چالوس خبر داد و اظهار کرد: این حادثه دو مصدوم برجای گذاشت 
که در نواحی قفسه سینه و شکم دچار صدمه شده بودند. وی 
همچنین از واژگونی یک موتورسیکلت در محور کرج - چالوس خبر 
داد و تصریح کرد: دو جوان در این حادثه دچار آسیب شدید شدند.

وقوع تصادف در جاده چالوس

رستاخیز خبر
پایگاه خبری تحلیلی

rastakhiznews.ir

محاکمه عضو سابق شورای شهر برای 
کشتن همسر دومش 

یکی از اعضای سابق شورای شهر ورامین که طی جنایتی هولناک 
همسر دومش را با خودرو زیر گرفته و به قتل رسانده است، در 
دادگاه مدعی شد حاضر است 600 میلیون تومان به عنوان دیه 

او بپردازد.
این متهم در شعبه یازدهم دادگاه کیفری استان تهران پای میز 

محاکمه ایستاد و چند تن از فرزندانش از قصاص پدر گذشتند.
این جنایت در خرداد پارسال به دنبال مرگ مشکوک همسر دوم 
متهم اتفاق افتاد و در نخستین مرحله تحقیقات به نظر  می رسید 
این زن جوان به طور اتفاقی در یک سانحه رانندگی در یکی از 
خیابان های ورامین جان باخته است، اما وقتی کارآگاهان جنایی 
به بررسی دوربین های مدار بسته آن خیابان پرداختند تا شماره 
پلاک خودرو را شناسایی کنند؛ دریافتند که این خودرو شباهت 
زیادی به خودروی شوهر این زن دارد. بنابراین در بررسی های 

بیشتر دریافتند راننده فراری خودرو شوهر این زن است.
مجید عضو شورای شهر ورامین به اتهام قتل عمد همسرش 
دستگیر شد و در نخستین بازجویی ها منکر این اتهام شد اما 
طولی نکشید که راز جنایتش را فاش کرد و گفت: چند وقتی 
بود که با همسر دومم اختلاف داشتم تا اینکه تصمیم گرفتم برای 
انتقام جویی ضربه ای به او بزنم می خواستم فقط پایش بشکند اما 
وقتی پشت فرمان نشستم او را با خودرو زیر گرفتم که در دم 

جان باخت.
این متهم پس از اعتراف به جنایتی که مرتکب شده بود روز 
دوشنبه به اتهام قتل عمد در شعبه یازدهم دادگاه کیفری به 
ریاست قاضی متین راسخ و با حضور قاضی رحمانی مستشار 

دادگاه پای میز محاکمه ایستاد.
در ابتدای جلسه چند تن از فرزندان مقتول از قصاص پدرشان 
گذشت کردند اما بقیه فرزندان خواستار قصاص قاتل مادرشان 

شدند.
به هیچ وجه  من  گفت  و  گرفت  قرار  جایگاه  در  متهم  سپس 
نمی خواستم همسرم را به قتل برسانم و همه این ماجرا فقط یک 
اتفاق بود. من برای پرداخت دیه همسرم به فرزندانم حاضرم600 
میلیون تومان هم بدهم. سپس رئیس دادگاه فرزندان او را دعوت 
به صلح و سازش کرد و آنگاه قضات جلسه برای صدور حکم وارد 

شور شدند.

وزیر جهاد کشاورزی: 
از شهرداری کرج بسیار طلبکاریم  

وزیر جهاد کشاورزی گفت: ما از شهرداری کرج بسیار طلبکاریم و 
اراضی بسیاری به آنها داده ایم.

سرم های  تصفیه  ساختمان  افتتاح  مراسم  در  حجتی  محمود 
درمانی موسسه تحقیقاتی واکسن و سرم سازی، اظهار داشت: ما 
از شهرداری کرج بسیار طلبکاریم و اراضی بسیاری به آنها داده ایم.

وی با اشاره به اینکه من از استاندار کرج می خواهم تمام فضای 
سبزی که برای تحقیقات است را حفظ کند،  افزود: این عرصه تولید 
واکسن و سرم واقعا عرصه ای است که دنیای امروز به آن نیاز دارد.

وزیر جهاد کشاورزی با  اشاره به اینکه مرزهای دانش هم مرزهای 
واکسن است و باید این موضوع قوت پیدا کند،  عنوان کرد: امروز 
تقاضای جهانی زیاد است و کشورهای همسایه در ارتباط با واکسن 

دام و طیور تقاضای بسیار زیادی دارند.
وی ادامه داد: باید ظرفیت، تاریخ و سرمایه سنگین نیروی انسانی 
در این موسسه را در نظر گرفت تا بتوان در منطقه، کشور به 
مرکزیت این موسسه تبدیل شود زیرا تمام کشورهای اطراف در 

صدد تقاضای این واکسن ها هستند.

10 جایگاه عرضه دام در کرج جانمایی شد
فرآورده های  و  شهری  مشاغل  ساماندهی  سازمان  سرپرست 
کشاورزی شهرداری کرج از جانمایی 10 جایگاه عرضه دام در 

کلان شهر کرج خبر داد.
عباس وحیدی با اشاره به بازدیدی که توسط سرپرست شهرداری 
کرج از مراکز عرضه و  ذبح بهداشتی دام ویژه عید قربان انجام شده 
است، اظهار کرد: طبق مکاتبات انجام شده سازمان ساماندهی 
شهری  خدمات  با  کشاورزی  فرآورده های  و  شهری  مشاغل 
شهرداری این کلان شهر مقرر شد بدین منظور 10 جایگاه عرضه 

دام در سطح مناطق ده گانه کرج جانمایی و تعیین شود.
وی ادامه داد: عوامل دامپزشکی، بهداشت، محیط زیست و ناجا در 
کنار عوامل اجرایی شهرداری کرج در این جایگاه ها حضور دارند، 

عرضه دام از ساعت 6 صبح 31 مرداد در این مراکز آغازشد.
فرآورده های  و  شهری  مشاغل  ساماندهی  سازمان  سرپرست 
کشاورزی شهرداری کرج افزود: در چند جایگاه ازجمله جایگاه 
منطقه هشت در میدان جمهوری، جایگاه منطقه یازده در بلوار 
شورا و جایگاه منطقه هفت در بلوار بیهقی که جزو نقاط مرکزی و 
مهم شهر هستند، مراجعات بیشتری از سوی شهروندان داشته ایم 

و بیش از 100 رأس دام در این جایگاه ها عرضه شده است.
وحیدی در ادامه بابیان اینکه امسال نیز مراجعات مردم به این 
جایگاه ها زیاد بوده است، گفت: کنترل دام ها و بررسی شرایط 
بهداشتی جایگاه های عرضه دام توسط عوامل اجرایی اداره کل 
دامپزشکی استان البرز انجام شده است و نمایندگان مربوطه برای 

کنترل شرایط عرضه دام در این محل ها حضور دارند.

خبر اخبار

دادستان کرج گفت: 7 درصد افراد دستگیر 
شده از بانوان بودند و سعی کردیم که احترام 
این افراد حفظ شود و در این 7 درصد دو الی 
سه نفر بیشتر باقی نماندند و سعی کردیم به 

آن ها کمک کنیم.
حاجی رضا شاکرمی اظهار داشت: شفافیت 
بر  باید  و در رسانه ها  موضوع مهمی است 
اساس پیشگیری عمل کرده و خدایی نکرده 
در این میان به آبروی فردی لطمه وارد نکنند.
وی افزود: رسانه ها زبان گویای مردم و ابزاری 
و  مسئولان  بر  مردم  عمومی  نظارت  برای 
هم بر کسانی که به هر نحوی انجام وظیفه 

می کنند، هستند.
دادستان عمومی و انقلاب مرکز استان البرز 
با بیان اینکه رسانه ها باید به وظیفه و رسالت 
خود درست عمل کنند، بیان کرد: رسانه ها 
پرده پوشی حرف های  و  اغماض  بدون  باید 
خود را بزنند ولی این انتقادات و خبررسانی 
و  نبوده  مجرمانه  که  باشد  به گونه ای  باید 
موجب تخریب فرد یا دستگاهی یا تشویش 

اذهان عمومی نشود.
و  درست  انتقاد  اینکه  بیان  با  شاکرمی 
صحیح از سوی رسانه ها خوب است،گفت: 
مدیران باید پاسخگوی خبرنگاران باشند و 
هر مدیری در حیطه مسئولیت مکلف است 
به افکار عمومی پاسخ بدهد،  اگر رسانه ها 
هم  مدیران  و  کرده  عمل  خود  وظیفه  به 
افکار  هم  باشند  خود  عملکرد  پاسخگوی 
محقق  فساد  از  پیشگیری  هم  و  عمومی 

می شود.
وی با بیان اینکه برخی از پرونده های مهم 
کرد:  شد،تصریح  پیگیری  رسانه ها  توسط 
فشار افکار عمومی بسیاری اوقات حکومت ها 
را به تمکین از تصمیم مورد خواست مردم 
هدایت می کند و در دنیا یکی از ابزارهایی 
که حکومت ها را به تصمیمات درست وادار 
می کند رسانه ها است که انتخاب راه صحیح 

در این مقوله بسیار مهم است.
شاکرمی با بیان اینکه در موضوع اطلاع رسانی 
در  محدودیت هایی  با  قضایی  پرونده های 
متواری  متهمان،  دیگر  به  مورد دسترسی 

شدن همدستان و اختفای ادله جرم مواجه 
هستیم، عنوان کرد: تلاش دادستانی کرج 
اطلاع رسانی در مورد اخبار و اطلاعات  است.

دادستان کرج در پاسخ به سؤالی در مورد 
سابقه  که  افرادی  داشت:  اظهار  معترضان 
اغتشاشات  در  حضور  صرف  و  نداشتند 
داشتند و در بحث تخریب و حریق عمدی 
اموال و درگیری با مأموران حضور نداشتند 
سعی کردیم با رأفت اسلامی برخورد و به 

این افراد کمک کنیم.
افرادی که در  به دستگیری   اشاره  با  وی 
بودند،گفت:  قضایی  سابقه  دارای  دی ماه  
به  اقدام  دی ماه  اغتشاشات  در  که  افرادی 
ایجاد کانال های تلگرامی کرده بودند و برای 
ایجاد ناآرامی تحریک و تشویق می کردند و 
وابستگی داشتند، دستگاه قضایی سیاست 

برخورد شدیدتری با آن ها در پیش گرفت.

شاکرمی با بیان اینکه افرادی که تحت تأثیر 
شده  دستگیر  تجمعات  این  در  هیجانات 

عنوان  شدند،  اسلامی  رأفت  شامل  بودند 
کرد: برای این افراد پرونده قضایی تشکیل 
ولی برای آن ها تعلیق تعقیب یا منع تعقیب 
صادر کردیم که کمک آن ها بشود به شرط 

اینکه دیگر در این باره ورود نکنند.
دادستان عمومی و انقلاب کرج با بیان اینکه 
تحقیقات لازم در مورد پرونده های قضایی 
نیازمند زمان است،گفت:در یک شعبه برای 
60 نفر منع تعقیب و تعلیق صادر شد اما در 
شعبات دیگر هنوز تحقیقات برخی پرونده ها 

تکمیل نشده است.
وی در مورد شایعه سازی رسانه های خارجی 
در مورد حضور پررنگ زنان در تجمعات کرج 
اظهار داشت: 7 درصد افراد دستگیر شده از 
بانوان بودند و سعی کردیم که احترام این 
افراد حفظ شود و در این 7 درصد دو الی 
سه نفر بیشتر باقی نماندند و سعی کردیم 
به آن ها کمک کنیم و کسی از بین آن ها 
هیجان  برای  بیشتر  بلکه  نبوده  سرشاخه 

حضور داشتند.

شاکرمی در مورد اغتشاشات دی ماه، گفت: 
از مجموع پرونده های دی ماه به جز ده نفر 
مابقی تعلیق تعقیب داده شده و برای 10 
پرونده منجر به صدور حکم شد و افرادی 

که نقش داشتند در حال شناسایی هستند.
دادستان کرج با بیان اینکه در مورد موضوع 
با  مشترکی  اقدامات  محتکران  با  برخورد 
جاهایی  در  کرد:  تصریح  داریم،  تعزیرات 
که سپاه، بسیج و نیروی انتظامی شناسایی 
می کنند اقدامات هماهنگی انجام و در حال 
حاضر هر جا که انباری هست همه مورد 
رصد قرار می گیرد و یکی از استان هایی که 
برخوردهای خوبی در زمینه احتکار داشته و 
کشفیات زیادی هم  داشته استان البرز بوده 
چون ناجا، سپاه،  بسیج و مردم هماهنگ 
هستند و هر وقت از شبانه روز تعزیرات اجازه 
ورود خواسته ما هم اجازه برای آن ها صادر 

کرده ایم که نتایج خیلی خوبی داشته است.
وی افزود: مردم موارد مربوط به احتکار را به 

نهادهای متولی گزارش کنند.

۷ درصد افراد دستگیر شده در تجمعات اخیر البرز از بانوان بودند
دادستان مرکز استان البرز: 

محمدی فرد خبر داد:

تحصیل رایگان مددجویان البرزی در 
مرکز آموزش علمی کاربردی

 کمیته امداد 
مدیرکل کمیته امداد البرز گفت: مددجویان تحت حمایت کمیته 
امداد البرز می توانند در مقاطع تحصیلی کاردانی و کارشناسی 
مرکز علمی کاربردی کمیته امداد امام )ره( به صورت رایگان و 

بدون پرداخت شهریه تحصیل کنند.
محمّد محمّدی فرد با اشاره به اینکه حمایت از دانشجویان برای 
تحصیل در مراکز آموزش عالی جزو خدمات فرهنگی این نهاد 
امداد  آموزش عالی علمی کاربردی کمیته  است، گفت: مرکز 
محل  رشته  کد  با  خانواده  اجتماعی  مددکاری  رشته های  در 
11816، امور فرهنگی با کد رشته محل 12790 برای مقطع 
کاردانی و همچنین رشته های مددکاری اجتماعی خانواده با کد 
رشته محل 20790 و مدیریت برنامه ریزی فرهنگی با کد رشته 
محل 21709 برای مقطع کارشناسی از بین سرپرستان خانوار و 

فرزندان مددجویان تحت حمایت دانشجو می پذیرد.
وی با بیان اینکه هم اکنون حدود 650 فرزند مددجو با حمایت 
این نهاد در دانشگاه های البرز مشغول به تحصیل هستند، افزود: 
مددجویان تحت حمایت کمیته امداد البرز می توانند در مقاطع 
تحصیلی کاردانی و کارشناسی حرفه ای مرکز علمی کاربردی 
کمیته امداد امام خمینی )ره( به صورت رایگان و بدون پرداخت 

شهریه تحصیل کنند.
محمّدی فرد گفت: در سال گذشته رقمی معادل هفتصد میلیون 
تومان برای تأمین شهریه دانشجویان تحت حمایت این نهاد هزینه 

شده است.
-021 تماس  شماره  اعلام  با  البرز  امداد  کمیته  مدیرکل 

44645793 برای ارائه راهنمایی های لازم به مددجویان گفت: 
اعضای خانوارهای تحت حمایت این نهاد در البرز می توانند از 
طریق سایت سازمان سنجش آموزش کشور حداکثر تا پنجم 
شهریورماه نسبت به ثبت نام و کسب اطلاعات بیشتر اقدام کنند.

مسیر دسترسی به آبشار کرکبود 
بهسازی شد

مدیر کل میراث فرهنگی استان البرز از بهسازی و آماده سازی 
مسیر آبشار کرکبود طالقان خبرداد.

فخرالدین صابری اظهار کرد: با توجه به مسیر سخت دسترسی 
به آبشار کرکبود طالقان برای گردشگران داخلی و خارجی و برای 
تسهیل این امر اقدام به بهسازی و آماده سازی مسیر دسترسی این 

آبشار گردیده است.
وی اضافه کرد: این طرح در مدت قرارداد دو ماهه توسط شرکت 
پیمانکاری طرف قرار داد سازمان به صورت پلکانی با مصالح سنگ 

و بتن و نرده کشی آهنی مسیر دسترسی آبشار اجرا می شود.
صابری در پایان با بیان اینکه طالقان قطب گردشگری استان البرز 
است و قابلیت این را دارد که به یکی از نقاط دیدنی گردشگری 
در کشور تبدیل شود از عموم مردم  خواست تا از این منطقه و 
آبشار زیبا و چشم نواز کرکبود با مسیر دسترسی بسیار آسان و 

راحت دیدن کنند.

اخبار

افشانی خبر داد:

انتشار اوراق 700 میلیارد تومانی 
شهرداری تهران از هفته آینده

شهردار تهران گفت: پس از پیگیری های فراوان مشکل انتشار 
اوراق مالی حل شد و از هفته آینده 700 میلیارد تومان اوراق 

مالی برای قطار شهری منتشر می شود.
محمدعلی افشانی در هشتاد و یکمین جلسه علنی شورای 
شهر تهران در بررسی دوفوریت لایحه طرح جامع نحوه اخذ 
مطالبات شهرداری تهران اظهار داشت: از سنوات گذشته برای 
اخذ شود،  پروانه  اینکه مطالبات شهرداری در حوزه صدور 
امتیازاتی را برای شهروندانی که حاضر بودند نقدا مطالبات 
خود را پرداخت کنند، در نظر گرفته شده بود. تا به امروز برای 
پرداخت نقدی مطالبات 23 درصد تخفیف اعمال می شد که 
این تخفیف مداوم یعنی میزان عوارض وضع شده را 23 درصد 

کاهش داده ایم. 
افشانی گفت: در حال حاضر طرحی ارائه شده که از این تاریخ 
آنهایی که نقدا مطالبات را پرداخت می کنند، برابر نرخ بهره 
بانکی مصوب شورای اقتصاد تخفیف بگیرند و افرادی که به 
صورت قسطی مطالبات را پرداخت می کنند، 50 درصد از نرخ 

بهره بانکی مصوب شورای اقتصاد تخفیف می گیرد. 
وی افزود: در شرایط فعلی ساخت و ساز در سطح شهر با 
مشکلاتی روبرو است و ممکن است این مشکلات بیشتر نیز 
شود، بنابراین با این اقدام می توانیم سرمایه گذاران را تشویق 

در حوزه ساخت و ساز کنیم. 
افشانی خبر داد: بعد از پیگیری های فراوان، مشکلی که برای 
انتشار اوراق مالی پیش آمده بود، حل شد و از هفته آینده 
منتشر  شهری  قطار  برای  مالی  اوراق  تومان  میلیارد   700

می شود. 
شهردار تهران افزود: در 8 ماه گذشته وزیر کشور و اعضای 
هیئت دولت همکاری و تلاش زیادی داشتند و نهایتا لایحه 
درآمد پایدار شهردارِ ها در دولت به تصویب رسید و اگر به 
مجلس ارسال شود و تصویب نهایی برسد، به بهبود درآمد 

پایدار شهری کمک می کند. 
وی گفت:  سهم ما از مالیات بر ارزش افزوده در این لایحه 
بیشتر شده است و اختیار بیشتری به شهرداران داده شده که 

بدون شهرفروشی، درآمد پایدار داشته باشند. 

خبر

به  اشاره  با  تهران  شهر  شورای  رئیس 
بازنشستگان  بکارگیری  منع  قانون  اینکه 
به مجلس  دوباره  در جزئیات  تغییر  برای 
شورای اسلامی رفته است، گفت: همانطور 
که حکم شهردار را وزیر یک کشور تاکید 
آیا  که  موضوع  این  با  رابطه  در  می کند 
مصوبه منع بکارگیری از بازنشستگان شامل 
حال افشانی می شود یا خیر باید وزیر کشور 

ورود کند.
محسن هاشمی در حاشیه جلسه شورای 
شهر تهران با اشاره به محتوای این جلسه 
تصریح کرد:  جلسه با حضور آقای افشانی 
برگزار شده و کلیات طرح جامع اخذ مطالب 
شهرداری به تصویب رسید و جزئیات آن 

بررسی شد.

رئیس شورای شهر با تاکید بر اینکه این 
طرح برای شهرداری دارای اهمیت فراوانی 
است، افزود: بعضی از اعضای شورای شهر 
دارای  طرح  که  آنجایی  از  بودند  معتقد 
صورت  به  نباید  است  فراوانی  مصوبات 
در  شد  سعی  لذا  می شد.  ارائه  دوفوریتی 
تا  کنیم  بررسی  را  جزئیات  بعدی  جلسه 

اعضا موارد آن را با دقت بررسی کنند.
وی ادامه داد: این اولین باری بود که شورای 
پنجم با چنین طرحی روبرو شده و آیین 
پیچیدگی های  خصوص  این  در  نامه ها 
می کند  ملزم  را  شورا  که  دارند  خاصی 
مصوبات این طرح را بیش از پیش بررسی 

کند.
او با بیان اینکه به همه اعضای شورا اجازه 

داده نظرات خود را در خصوص این طرح 
دقت  با  بندها  تمام  گفت:  کنند،  بیان 
تصویب  به  آن  کلیات  و  شد  رسیدگی 
عوارض  نرخ  قدیم  طرح  براساس  رسید. 
برای پرداخت کنندگان قسطی و غیرقسطی 
با تخفیف 23 درصد همراه بود تا براساس 
طرح جدید افرادی که عوارض را به صورت 
سود  اندازه  به  می کنند  پرداخت  جا  یک 
بهره بانکی یعنی 18 درصد شامل تخفیف 
کمتری  تخفیف  از  بقیه  و  شد  خواهند 

برخوردار می شوند.
وی با بیان اینکه هنوز نباید در خصوص 
اعضا و میزان تخفیف به صورت قطعی نظر 
داد، چرا که مصوبه به تصویب هیات تطبیق 
این  نمی کنم  تصور  افزود:  است،  نرسیده 
طرح بتواند بازار ساخت و ساز را از رکود 
بیرون بیاورد. این طرح بیشتر در راستای 
تسهیل و اخذ مطالبات شهرداری پیشنهاد 

شد.
در  تغییر  به  اشاره  با  شهر  شورای  رئیس 
ساختار هیئت تطبیق که وظیفه نظارت بر 
مصوبات شورای شهر را دارد، افزود: از این 
از  نماینده  به جای یک  قرار شده  بعد  به 
شورای استان تهران، نماینده ای از شورای 
شهر تهران در هیات تصویب حضور داشته 
عنوان  به  میرلوحی  محمود  آقای  و  باشد 
نماینده شورای شهر تهران در این کمیته 

حضور خواهند داشت.
هاشمی در پاسخ به این سوال که آیا تذکر 
او در خصوص  اظهارنظر  و  حسن رسولی 

ماندن و رفتن افشانی می تواند شورا را به 
حاشیه ببرد گفت: موضوعی که وی مطرح 
کرد بحث تاکید و ثبات در مدیریت شهری 
بازنشستگان  کارگیری  به  منع  قانون  بود. 
به مجلس  دوباره  در جزئیات  تغییر  برای 
شورای اسلامی رفته است و همانطور که 
تاکید  کشور  یک  وزیر  را  شهردار  حکم 
آیا  که  موضوع  این  با  رابطه  در  می کند 
بازنشستگان  از  کارگیری  به  منع  مصوبه 
شامل حال افشانی می شود یا خیر باید وزیر 

کشور ورود کند.

هاشمی در واکنش به رفتارهایی که اعضای 
شورا نسبت به یکدیگر داشته و مدام از هم 
می خواهند سکوت کنند تصریح کرد: من 
زمانی که از بالا به شورا نگاه می کنم شاهد 
همدلی هستم. به نظر می رسد اعضای شورا 
همدلی  یکدیگر  با  و  هستند  هم  عاشق 

عاطفی افراطی دارند.
برخورد  نحوه  خصوص  در  شورا  رئیس 
معاون حمل و نقل و ترافیک با شورا و تذکر 
اعضا در این خصوص گفت: ایشان اخیراً در 
این خصوص مصاحبه داشته و اعلام کردند 

نظر شورا را قبول دارند.
وی در رابطه با غیبت طولانی برخی از اعضا 
پس از پایان تعطیل تابستانی شورا تصریح 
کرد: اعضا مرخصی گرفته اند و اینکه برای 
از  خارج  یا  داخل  به  تعطیلات  گذراندن 
کشور رفته اند من خبر ندارم. من مرخصی 

خانم نژادبهرام را امضا کرده ام.

توپ بازنشستگی در زمین وزارت کشور افتاد!

 رفتن یا ماندن افشانی با امضای وزیر کشور

مدیرعامل شرکت عمرانی کارکنان شهرداری 
با اشاره به کشف دزدی در مجموعه عمران 
کارکنان می گوید: در حال تحقیق و بررسی 
هستیم و حتی برای این موضوع وکیل هم 
گرفته ام. مدیر امور مالی در اینجا بوده که ما 

اکنون حکم توقیف او را گرفته ایم.
شرکت  و  شهرداری  بازنشستگی  سازمان 
آن،  زیرمجموعه  کارکنان شهرداری  عمران 
این روزها بسیار خبرساز شده اند. در مدت 
گذشته خبر استخدام ژن های خوب در این 
سازمان منتشر شد که البته مدیران آن اعلام 

کردند چنین موضوعی صحت نداشته است.
این اتفاق در چند روز گذشته مجددا تکرار شد 
و خبر استخدام های دیگری از این سازمان به 
گوش رسید. در میان اخبار استخدام ها، اخبار 

دیگری به گوش می رسد و آنگونه که مدیران 
این مجموعه گفته اند به تازگی یک دزدی 
67 میلیاردی مربوط به دوه قبل کشف شده 

است.
این خبر را امید توفیقی مدیرعامل شرکت 
عمرانی کارکنان شهرداری تهران داده و گفته 
است: از مدت زمانی که روی کار آمده ام در 
حال تحقیق و بررسی هستیم و حتی برای 
این موضوع وکیل هم گرفته ام. مدیر امور مالی 
در اینجا بوده که ما اکنون حکم توقیف او را 

گرفته ایم. 
شهرداری  کارکنان  عمران  شرکت  مدیر 
می گوید: 4 ماه است که بر سرکار آمده ام و در 
این مدت پرونده های آن ها مورد بررسی قرار 
گرفته است که بخشی از این پرونده ها نیز در 

دادگاه قرار دارد. 
باید بیایید و ببینید که در 14 سال گذشته 

چه اختلاس هایی در شهرداری بوده
توفیقی می گوید: باید بیایید و ببینید که در 
14 سال گذشته چه اختلاس ها و پرونده های 
عجیبی وجود دارد. امروز شهرداری تهران 
54 هزار میلیارد تومان بدهکار است و هیچ 

آقای  ندارد،  را  آن  گفتن  جرات  هم  کس 
نجفی شهردار سابق تهران این موضوعات را 
اعلام کرد که برایشان مشکل درست شد. در 
این شرایط ما آمدیم که حقوق بازنشستگان 
را سر و سامان دهیم اما به یکباره با وضعیت 
بسیار اسفباری از دزدی و بخور بخور مواجه 

شدیم.

کشف اختلاس 67 میلیاردی در شرکت عمرانی شهرداری تهران

صدور حکم بازداشت برای مدیرمالی سابق

شهری
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کریستیانو رونالدو ؛ 33 ساله و رکوردشکن !
چشمک کریس به رکورد پله 

دنیای  پرتغالی   33 ابرستاره 
یوونتوس  به  انتقال  با  فوتبال، 
تجربه  را  جدیدی  های  چالش 
می  کدام  هر  که  کرد  خواهد 
بیاندازد.  دردسر  به  را  او  تواند 
چالش هایی که در مادرید به نوع 
دیگری با آن رو به رو می شد اما 
قطعا در یوونتوس با وجود تصور خیلی ها مبنی بر راحت بودن 
او نسبت به رئال مادرید، کار ساده ای در پیش نخواهد  کار 
داشت. جو استادیوم های فوتبال در ایتالیا خیلی قابل مقایسه با 
اسپانیا نیست و اتفاقی که شاید در یک فصل فقط در نیوکمپ 
برای او میفتاد، ممکن است در ایتالیا در سه الی چهار استادیوم 

مختلف بیفتد.
اما چالش اصلی که حسابی پس ذهن کریستیانو رونالدو را به 
خود مشغول کرده است، قطعا شکستن دو رکورد ابدی در گلزنی 
است. ماشین گلزنی پرتغالی، بی تردید آن قدر آمادگی بدنی خود 
را حفظ می کند تا بتواند حداقل چهار سال دیگر بازی کند و به 
این دو رکورد حمله ور شود. یکی از این رکوردها، بیشترین تعداد 
گل های ملی که دست »علی دایی« خودمان است با 109 گل در 

فوتبال ملی سال هاست آقایی می کند.
رکورد دیگر اما متعلق به »ادسون آرانتس دونا سیمونتو« ملقب 
به »پله« است. پله افسانه ای در 835 بازی رسمی که انجام داد 
موفق به زدن 767 گل شد. رکوردی که تا سال ها به دلیل رشد 
سیستم های دفاعی ابدی به نظر می رسید اما با ظهور ابر ستاره 
هایی مثل همین رونالدو و »لئونل مسی«، معادلات فوتبالی کمی 

بهم خورده است.
کریستیانو تاکنون موفق به زدن 650 گل در مجموع بازی های 
ملی و باشگاهی به ثمر رسانده است و تنها 117 گل با رکورد پله 

افسانه ای فاصله دارد.
117 گلی که با توجه به آمادگی خیره کننده رونالدو خیلی 
دور از دسترس به نظر نمی رسد اگر روند سال های اخیر 
خودش را ادامه دهد می تواند در دو الی در نهایت سه فصل 
این رکورد ابدی را هم بشکند و نام خودش را در کتاب رکورد 
های گینس به ثبت برساند. البته ناگفته نماند که رکورد 1283 
از دوران  اعم  او  تمام گل های  به  پله مربوط می شود  گل 
آماتور و بازی های دوستانه باشگاهی و... که گل های رسمی به 
حساب نمی آیند و رکورد رسمی پیش روی کریستیانو همان 

767 گل است.
عطش بی پایان کریستیانو رونالدو در گل زنی و آمادگی شگفت 
انگیز او در 33 سالگی، از همین حالا چشم پله و البته علی دایی 
را ترسانده است. سری آ شروع شده است و باید ببینیم موتور 

گلزنی اش در این لیگ کی روشن خواهد شد.

بایرن مونیخ؛ همان همیشگی آلمان
فاتح ثابت دیدار های افتتاحیه

جمعه شب، بوندسلیگای آلمان هم  
سوت قطارش به صدا در آمد و با 
دیدار افتتاحیه بایرن مونیخ برابر 
هوفنهایم، شروع به حرکت کرد. 
قطاری که مدت هاست برنده ای 
جز بایرن مونیخ ندارد و در قرن 
حاضر یکی از تیم های ثابت در 
همین  قهرمانی،  مدعیان  جمع 
همین  به  اند.  بوده  ها  باواریایی 
دلیل و بخاطر قهرمانی های متعدد، پای ثابت اکثر دیدار های 
افتتاحیه هم بودند و جمعه هم موفق شدند در »آلیانز آرنا«، 

هوفنهایم را سه بر یک از پیش روی بردارند.
در واقع این پیروزی ششمین برتری متوالی بایرن در اولین بازی 
فصل بوندس لیگا بود. آن ها در اولین بازی فصل 2017-2018، 
3 بریک بایرلورکوزن را بردند و در افتتاحیه فصل 2016-2017 
وردربرمن را با نتیجه 6 بر صفر خرد کردند. داستان فصل 2016-

2015 جالب تر بود چون بایرن یکی از چندین برد پرگل مقابل 
هامبورگ را با پیروزی 5 بر صفر در بازی افتتاحیه آن فصل جشن 
گرفت.  برتری 2 بریک مقابل ولفسبورگ در فصل 2014-2015 
و پیروزی 3 بریک مقابل مونشن گلادباخ در فصل 2013-2014 
محسوب  فصل  افتتاحیه  بازی  در  بایرن  شاهکارهای  دیگر  از 
می شود. از آغاز فصل 2003-2002، تک بازی افتتاحیه در جمعه 
شب برای بوندس لیگا در نظر گرفته شد و از آن زمان بایرن از 
مجموع 18 افتتاحیه در 11 افتتاحیه حضور داشت و 10 برد 
و  تنها یک تساوی به دست آورده است؛ این یعنی اقتدار مطلق! 

اما دیدار افتتاحیه امسال رنگ و بوی دیگری داشت. به طور رسمی 
از »نیکو کواچ« جوان روی نیمکت باواریایی ها رونمایی شد و 
هواداران این تیم، اولین نمایش بایرن جدید را دیدند. کواچی که 
فصل گذشته با آینتراخت فرانکفورت داغ قهرمانی جام حذفی را 
بر دل همین بایرن مونیخ گذاشته بود، در این فصل با رویاهای 
زیادی به مونیخ آمده است تا در وهله اول برای خودش اسم و 
رسمی دست و پا کند و در پی آن، بایرنی ها را به موفقیت های 

پر شماری برساند. 
قطعا خواسته هواداران بایرن، قهرمانی در بوندسلیگایی که از آن 
سیراب شده اند نیست و تنها باشگاه های اروپا برای آن ها حائز 
اهمیت است و همگان منتظر نمایش این تیم در اروپا هستند. 
هرچند کواچ قبل از هرچیز، باید اقتدارش را در تیم به دست 
بیاورد تا با مشکلاتی که ابتدای فصل گذشته »کارلو آنجلوتی« 
را به زانو در آورد و منجر به اخراج آن شد، رو به رو نشود. البته 
نمایش جمعه مقابل هوفنهام، نشان از یک بایرن مونیخ شاداب 
و هماهنگ داشت و یادآور روزهای خوش »یوپ هاینکس« در 
این تیم بود. باید منتظر ماند و دید که میراث خوار هاینکس، چه 

بایرنی را در ادامه تحویل دنیای فوتبال می دهد.

یادداشت یادداشت

بازی تیم های استقلال برابر فولاد در هفته 
پنجم لیگ برتر با تساوی بدون گل مساوی 

به پایان رسید.
با  داشتند  امید  ها  استقلالی  بازی که  در 
پیروزی برابر  فولاد هم به رتبه های بالای 
جدول برسند و هم با روحیه خوب به مصاف 
السد بروند این تیم بازهم در باز کردن دروازه 
امتیاز  آبی ها 2  تا  بود  ناکام  حریف خود 
حساس این بازی را از دست بدهند. استقلال 
در نیمه اول بازی برتری نسبت به حریف 
خود انجام داد ولی اشتباه خط هافبک این 

تیم در دادن پاس آخر باعث شد آبی ها 
اندازه مالکیتی که روی توپ داشتند نتوانند 
موقعیت روی دروازه حریف خلق کنند. البته 
استقلال در نیمه اول دو سه موقعیت خوب 
که  داشت  بازی  ابتدایی  دقایق  در  گلزنی 
نتوانست از آنها استفاده کند تا آبی ها در 
گلزنی ناکام باشند و نتوانند دروازه حریف 
شان را باز کنند. استقلال در نیمه اول یک 
بار توانست توسط تبریزی دروازه فولاد را باز 
کند اما این صحنه را داور آفساید اعلام کرد.

و  ها  حمله  ضد  روی  فولاد  اول  نیمه  در 

بود  کرده  ریزی  برنامه  آزاد  ضربات  البته 
که نتوانست از آنها استفاده کند تا این تیم 
کمترین خطر را روی دروازه استقلال ایجاد 

کند.
روند دیدار در نیمه دوم نیز مانند نیمه اول 
مسابقه بود و استقلال از ابتدای نیمه تیم 
نیمه  این  در  پوشان  آبی  بود.  زمین  برتر 
نیز مانند نیمه اول موقعیت های زیادی را 
خلق کردند و در چند صحنه تا یک قدمی 
فتح دروازه مرادیان پیش رفتند اما در این 
دیدار  دومین  برای  تا  بودند  ناکام  موضوع 

متوالی در کسب پیروزی ناکام بمانند. فولاد 
نمایش  دیدار  این  در  چند  هر  خوزستان 
خوبی نداشت اما توانست با تجمع برابر خط 
دفاعی به خوبی خط حمله استقلال را مهار 
کند و بر خلاف هفته دوم این بار با امتیاز 
تهران را ترک کرد. در حالی که استقلال در 
استادیوم آزادی فصل قبل بازی های پرگلی 
را برگزار کرده بود، برای دومین بار در طول 
این فصل در باز کردن دروازه حریفان ناکام 
بود تا آبی ها حالا از کورس رقابت برای صدر 

نشینی عقب بیفتد.

امتیازهایی که به راحتی از دست می رود!

0 - 0

مظفری زاده: پنالتی استقلال گرفته نشد
کارشناس داوری فوتبال ایران اعلام کرد کوپال ناظمی تنها در 

یک صحنه بازی استقلال و فولاد مرتکب اشتباه شده است.
سعید مظفری زاده گفت:»دقیقه 31 توپ ارسالی وریا غفوری 
به محوطه جریمه فولاد، علی رغم اینکه فاصله دو بازیکن کم 
و سرعت توپ زیاد بود، اما در حالی به دست مدافع فولاد 
برخورد کرد که او با چرخش بدن، باز کردن و قراردادن دست 
خود در مسیر توپ، مرتکب خطای هند شد؛ هرچند صحنه 
سختی بود ولی می توانست یک پنالتی برای استقلال به همراه 

داشته باشد.«

محمدحسین سیفی
امیرحسین تیموری

حمیدرضا گرشاسبی رسما مدیرعامل پرسپولیس شد
وزیر ورزش حکم گرشاسبی را صادر کرد. وی جایگزین طاهری در پرسپولیس شده 

بود و به عنوان سرپرست تاکنون مشغول به فعالیت بود. در این نامه آمده است:»بنا به 
پیشنهاد هیئت مدیره شرکت و نظر به تعهد جنابعالی در امور اجرایی، بدینوسیله به 

عنوان مدیرعامل شرکت فرهنگی ورزشی پرسپولیس ایران منصوب می شوید.«

باشگاه بارسلونا مصدومیت یاسپر سیلسن را تایید کرد
باشگاه بارسلونا تایید کرد که یاسپر سیلسن، دروازه بان ملی پوش و هلندی اش در 

تمرینات امروز صبح از ناحیه دنده های سمت چپ دچار آسیب دیدگی شده و روند 
ریکاوری اش، زمان بازگشت او به میادین را مشخص خواهد کرد. او پس از سمپر، 

دومین بازیکن مصدوم جدید تیم فوتبال بارسلونا است.

توافق مشتری جدید فرانسوی قدوس با سوئدی ها
به نقل از سایت سوئدی اکسپرسن، باشگاه اوسترشوند برای فروش سامان قدوس به 

آمیان فرانسه به توافق رسید. مبلغ توافقی برای قدوس بیش از 4 میلیون یورو ذکر شده 
است. پیش از این رسانه های اسپانیایی از توافق قدوس با باشگاه هوئسکا اسپانیا نوشتند 

که این قرارداد مورد تایید باشگاه سوئدی قرار نگرفت.

برانکو نام 20 بازیکن را برای بازی با نفت آبادان اعلام کرد
بیرانوند، رادوشوویچ، ابوالفضل درویشوند، جلال  حسینی، شجاع خلیل زاده،حسین 

ماهینی، محمد انصاری، شایان مصلح، کامیابی نیا، احمد نورالهی، سیامک نعمتی، 
احمد بهاروند، آدام همتی، احسان حسینی، بشار رسن، امید عالیشاه، علی علیپور، 

گادوین منشا، سعید حسین پور و حمیدرضا طاهرخانی.

محمدامین اسدی از اردوی تیم امید اخراج شد
از شروع مسابقات فوتبال در بازی های آسیایی محمدامین اسدی یکی از بازیکنان 

حاضر در تیم بارها از سری حمید استیلی مدیر تیم و کرانچار سرمربی تیم به دلیل مسائل 
انضباطی تذکر گرفته بود. از این رو کرانچار و استیلی امروز به این نتیجه رسیدند برای 

تداوم نظم تیمی این بازیکن را اخراج کنند.

سهراب بوقی، لیدر قدیمی باشگاه استقلال درگذشت
سیفعلی سرابی ملقب به سهراب بوقی که سالیان سال هدایت هواداران استقلال 

را روی سکوها بر عهده داشت، صبح امروز در بیمارستان بهمن درگذشت. سیفعلی 
سرابی در مدت اخیر به دلیل بیماری کمتر در ورزشگاه حضور پیدا می کرد. وی 

به دلیل سرطان امروز در بیمارستان بهمن درگذشت.

از ایران تا جهان فوتبال
بعضی ها داغشو دوست دارن 

پرونده کتک زدن داور به دادگاه رفت
در جریان دیدار لج مهاباد و پیرانشهر در روز دوشنبه بازیکنان تیم پیرانشهر به داوران 

بازی حمله ور شده و با آنها درگیر شدند. در جریان این درگیری داور چهارم این بازی 
به نام هیوا محمدبرده از ناحیه گردن، شکم و ران به شدت مجروح شد و حال پرونده 

قضایی برای این ماجرا تشکیل شده است.

اعتراف علنی به باخت عمدی تیم امید
مقابل میانمار

حمید استیلی: استراتژی ما این بود 
که صدرنشین نشویم!

بازتاب های منفی شکست دو بر صفر تیم امید ایران در برابر 
میانمار، حریفی که در فوتبال آسیا چندان تیم شناخته شده و 
قدرتمندی نیست حمید استیلی، مدیر تیم امید را وادار به واکنش 

کرده است.
حمید استیلی که در شکل گیری تیم امید در کنار کرانچار و 
سایر اعضای کادر فنی تیم نقش پر رنگی داشته است در این باره 
به خبرنگار ما در جاکارتا گفت:»استراتژی ما این بود که در گروه 
صدرنشین نشویم و این به خاطر قدرت تیم کره جنوبی بود. این 
تیم با بازیکنان زیر 23 سال در جاکارتا حضور دارد و در ترکیب 
از 3 بازیکن لژیونر بهره می برد که یکی از آنها ستاره تیم تاتنهام 
است. به واقع عقل و منطق حکم می کرد ما راه ساده تری را برای 
ورود به مرحله بعدی بازی ها انتخاب کنیم. شاید این تصمیم به 
مذاق برخی خوش نیامده باشد اما در فوتبال باید گاهی اوقات 
تصمیماتی بگیرید که بر خلاف میل باطنی باشد. در جام جهانی 
2018 و در بازی انگلیس و بلژیک دیدید که تیم انگلیس با تیم 
دوم خود وارد میدان شد و تصمیم گرفته بود در گروه خود دوم 
شود تا مسیر ساده تری را برای رسیدن به جام طی کند. ما بر 
همین اساس در بازی با میانمار بازیکنان یک اخطاره خود را به 
میدان نفرستادیم تا شاهد محرومیت آنها در بازی های بعدی 
نشویم. همان طور که اشاره کردم هدف ما این بود مسیر مطلوب 

تری را طی کنیم.«
حمید استیلی مدیر تیم امید، حرف هایش را این چنین ادامه 
داد:»من بعد از بازی نقدها و انتقادهایی که از تیم ملی امید شده 
بود را خواندم. واکنش خیلی از فوتبالی ها تند بود اما باید قبول 
کنیم استراتژی که ما انتخاب کردیم اشتباه نبود. هر چند عربستان 
در بازی با کره شمالی به گونه ای بازی کرد که تدبیر ما به ثمر 
ننشیند. من در مورد تیم عربستان حرفمم را تکرار می کنم. این 
تیم وقتی در دقایق ابتدایی بازی با کره شمالی دو گل خورد بدین 
معنی بود که نمی خواهد فوتبال جوانمردانه را رعایت کند. در 
حالی که ما در برابر میانمار تصمیم گرفته بودیم با احتیاط فوتبال 
کنیم و در نهایت در گروه خود دوم شویم. به هر صورت درتاریخ 
فوتبال شاید برای من و حتی کرانچار اولین بار بود تصمیمی گرفته 
بودیم که بر خلاف میل باطنی ما بود و می دانستیم تبعات سختی 
را به دنبال دارد. خب همان طور که اشاره کردم تنها هدف ما 
این بود در ادامه مسیر راحت تری را انتخاب کنیم و پله به پله 

جلو رویم.«

اخبار

در نشست خبری  با حضور  استقلال  سرمربی 
درباره دیدار با فولاد و تساوی با این تیم صحبت 
به  شبیه  ما  برای  تساوی  گفت:»نتیجه  و  کرد 
باخت است. ما در نیمه اول برای پاس دادن به 
بازی نکردیم و بیشتر  مهاجمان خیلی محکم 
توپ را می چرخاندیم. ما خیلی پاس های زیادی 
دادیم که این خوب است اما مهم ارسال پاس آخر 
به داخل محوطه جریمه برای مهاجمان ما بود. 
مشخص است که با گذشت بازی، تیم عصبانی تر 
می شود. در نیمه اول یک صحنه مشخص نبود 
که هند بود یا نه اما ما کلید کسب سه امتیاز را 
پیدا نکردیم. ارسال های خوبی داشتیم اما یکی از 
مشکلات این بود که مهاجم در لحظه ارسال در 

تیر یک حضور نداشت.
وی ادامه داد:»در نیمه دوم نیز شرایط همینطور 
بود اما وقتی که مهاجم داخل محوطه جریمه به 
توپ حمله نکند، اینگونه می شود. در نیمه دوم 
موقعیت های خوبی داشتیم و تبریزی موقعیت 
خوبی داشت و اگر چیپ می زد گل می شد 
اما این کار را نکرد و گل نشد. می توانم بگویم 
در 70 دقیقه بازی مشکل ما این بود که روی 
دفاع حریف فشار نیاوردیم و خیلی وقت ها توپ 

داشتیم اما روی دفاع حریف فشار نیاوردیم.
محوطه  داخل  نفر  با 10  حریف  تیم  زمانیکه 
جریمه دفاع می کند، ما باید شوت بزنیم و گرو 
و اسماعیلی این کار را انجام دادند. ما باید یاد 
بگیریم، بیشتر تمرین کنیم، فوتبال تک ضرب و 
دو ضرب را تمرین کنیم و آن زمان می توانیم 
به اهداف خود برگردیم. الان شاید تیم ما از نظر 
ذهنی بابت این تساوی خسته باشد اما ما باید 
خود را برای دیدار با السد آماده کنیم. آنها تیمی 
نیستند که عقب نشینی کنند و دفاع کنند. این 
تیم با ژاوی و دیگر بازیکنان خود بازی خوبی 
انجام می دهد. مشخص است که السد تیمی 
است که با نتایج هفته های اخیر، مباحث زیادی 
درباره آنها مطرح شده و بیشتر فشار روی آنها 
خواهد بود. ما در دو بازی آخر برای گلزنی شانس 

داشتیم. در نیمه اول دیدار با پارس جنوبی نه اما 
در دیگر دیدارها شانس داشتیم و رحمتی تنها 
یک مرتبه واکنش نشان داد. ما باید ضربه آخر را 
با قدرت بیشتری بزنیم و بازیکن باید با خود بگوید 
این صحنه گل من است و باید محکم تر باشیم. 
خیلی وقت ها توپ های زیادی ریختیم اما مهاجم 

خود را به جلوی مدافعان نمی رساند.«
نشان  خاطر  خود  های  ادامه صحبت  در  شفر 
کرد:»من دیروز و هفته گذشته نیز گفتم که یازده 
بازیکن ما باید افرادی باشند که حرکات هم بازیان 
خود را بشناسند. ما باید فرمانده خود را پیدا کنیم 
و مشکل استقلال این است. 5 یا 6 بازیکن فصل 
گذشته در تیم ما مانند داریوش حضور ندارند و 
برخی بازیکنان تازه وارد نحوه عملکرد هم تیمی 
های خود را نمی دانند اما این مساله نیست زیرا ما 
به هدف خود می رسیم. از هواداران که 90 دقیقه 
از تیم حمایت کردند و می دانند که به کمک آنها 
نیاز داریم، تشکر می کنم و امیدوارم به فوتبال 

مورد نظر انها برسیم.«
سرمربی استقلال درباره وضعیت علی کریمی 
تصریح کرد:»کریمی در زمان گرم کردن دچار 

پیچیدگی از ناحیه مچ پا شد و ما او را تعویض 
کردیم تا برای دیدار با السد مشکلی نداشته باشد. 
همام بازیکن جدید ما نیز نیاز به اعتماد به نفس 
بیشتر دارد. او یک مقدار عصبی بود و من با او 
صحبت کردم و اگر از نظر روانی آماده شود، می 

تواند به ما کمک کند.«
وی در پاسخ به این موضوع که استقلال آنالیز 
خوبی از تیم فولاد نداشت و روی دیدار با السد 
تمرکز کرده بود، عنوان کرد:»آیا جواب این سوال 
را می خواهید؟ برای ما بازی السد هفته آینده 
است و ما روی بازی امروز تمرکز داشتیم و به 
خوبی حریف را آنالیز کردیم. ما به همه تیم ها 
احترام می گذاریم و این موضوع برای تیم های 
لیگ قهرمانان نیست. کار تئوری و عملی یکی 
نیست و ما می دانستیم این تیم در عقب زمین 
جمع می شود. من می توانم روی تخته 5 پاس 
خوب برای مهاجمان بکشم اما در بازی اینگونه 
نیست. شاید شما ندانید اما ما در سطح حرفه ای 
در همه زمینه ها، تاکتیک، بدنسازی و آنالیز کار 
می کنیم. اگر توانسته بودیم یک گل بزنیم، این 

سوال را از من نمی پرسیدید.«

تساوی برای استقلال شبیه به باخت است

شفر: اگر گل می زدیم از من سوال نمی پرسیدید!

سرمربی فولاد خوزستان با حضور در نشست 
خبری درباره تساوی با استقلال صحبت کرد 
و گفت:»بازی سختی داشتیم و به بازیکنان تیم 
خودم تبریک می گویم. مطمئنا یک امتیاز نمی 
خواستیم اما شکل بازی و فشار استقلال باعث 
عقب نشینی ناخواسته ما شد. بازیکنان ما با تمام 
وجود بازی کردند. به مرادیان برای اینکه بهترین 
برای  و  گویم  می  تبریک  بود،  زمین  بازیکن 

استقلال برابر السد آرزوی موفقیت می کنم.«

پورموسوی درباره آنالیز کامل استقلال در این 
دیدار تصریح کرد:»ما به خوبی استقلال را آنالیز 
استراحت کم  روز  هر چند یک  بودیم.  کرده 
داشتیم اما به خوبی استقلال را آنالیز کردیم. 
فرشید اسماعیلی بازیکن اصلی حملات استقلال 
بود و با مهار این بازیکن، استقلال نتوانست بازی 
این  به  واکنش  در  وی  دهد.«  انجام  را  خود 
موضوع که آیا این تاکتیک باعث از کار افتادن 
رفیعی شده بود، گفت:»میثم دورقی باید برابر 

اسماعیلی بازی می کرد و رفیعی در خط حمله 
حضور داشت. به دلیل عدم حفظ توپ در زمین 
حریف، شیمبا و سروش در زمین خودی بودند.«
عالمه  جذب  درباره  پایان  در  فولاد  سرمربی 
خاطر نشان کرد:»ما از یک ماه قبل به دنبال 
جذب دروازه بان بودیم. عالمه ظاهرا با شرایط 
ما توافق کرده و به مجموعه ما اضافه می شود. 
امروز مرادیان نشان داد دروازه بان قابل اعتمادی 

است و احتمالا دروازه بان اول ما خواهد بود«

با مهار اسماعیلی، استقلال مهار شد
پورموسوی: مرادیان نشان داد دروازه بان قابل اعتمادی است


